

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
08 OKTOBER 2019

Tid: 12:06
Plats: F6002

NÄRVARANDE

| | |
|------------------|---------------------------|
| ORDFÖRANDE | ALBERT JOHANSSON |
| KASSÖR | ANTON WIKSTRÖM [12:18] |
| SEKRETERARE | EMMA NIRVIN |
| VECKOBLADERIST | IDA EKMARK [12:18] |
| KANDIDATANSVARIG | ELIN OHLMAN |
| MASTERANSVARIG | JOHANNA WARNQVIST [12:15] |
| MATANSVARIG | TOBIAS WALLSTRÖM |

§1 Mötets öppnande Albert Johansson öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av justerare Tobias Wallström väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

- Albert var på UtbildningsUtskotsmöte, träffat räkneövningsledaren till räkne­stugorna och var på kursnämnd i miljöfysiken
- Elin var på kursnämnden i miljöfysik
- Tobias var på kursnämnd i miljöfysik

§5 Kurser F2: har vi inte hört något från.

TM2: har problem med fjärde inlämningen i StatDat, som därför har fått flyttad deadline.

F3: Förbättring gällande tydlighet i kvantinlämningar.

TM3: Rullar på vad vi vet.

Master: Kvanten har nått en lösning i Physicsmastern. MPENM har schemalagda räkneövningar på fredag, trots att det är tentor då, vilket de inte ska ha.

§6 GDPR Folk har inte haft tid. De som inte redan fått mappar av Albert får några som tidigare
fortsättning legat på andra.

§7 Masters- Idé från Johanna: Några studenter från olika mastersprogram kan skriva på facebook
information eller instagram hur det är på deras program. Upplagt som en intervju. Vi ska fråga
om vi kan få pengar för att ge något symboliskt till de som gör detta.

Beslut: Vi börjar leta studenter redan nu, börjar posta efter jul. De som vill dra i
detta ska ha ett separat möte.

§8 Utbildnings- *Utbildningsfrågor:* Skolan vill införa scannade tentor på Johanneberg (redan imple-
Utskottsmöte menterat på Lindholmen). Detta innebär förvalda platser i tentamenssalarna. Extra
2 viktigt med anmälan och avanmälan till tentamen. Problem: Hur undviker man fusk
vid granskningar, när allt kan göras digitalt? Salsproblem om folk inte avanmäler sig
när de inte längre ska skriva en tenta. Målet är att det ska vara klart till maj 2020.

Tracks: Projektkurser som inte ges av institutioner eller program. Nu endast ut-
över sina egna studier. Tre projekt inom Hållbar transport, sport respektive AI är
redan implementerade. Kurser om 7.5hp som inte är bundna till läsperioder. En ex-
aminator sätter ihop projekt som studenter sedan kan ansöka till. En urvalsprocess
genom CV och intervju vid fler sökande än platser. Information ska komma ut till
alla mastersstudenter. Kan liknas med Chalmershindret eller Chalmers Formula Stu-
dent ungefär. Det ska finnas generella läromål för alla projekt och specifika delmål för
varje enskilt projekt. Ny grupprumsmiljö, digital miljö och ”slöjdsal” ska utrustas för
dessa. Information finns redan på studentportalen, men de ska även ha en föreläsning
om detta. Information om föreläsningen ska skickas i mail och läggas in i TimeEdit.
Ett huvudmål är att få studenter från olika grundprogram.

Studentrösten: Årets tema är idrottsengagemang och ekologisk hållbarhet. Förslag
är att ha den på vårt nästa cocktailparty. Frågor om bland annat kåren och sektionen.
Vi vill ha en fråga om mastersinformation.

Examensbevis: Kurser som lästs utöver de 300hp som krävs för examen kommer
inte finnas på examensbevisen på grund av Ladoks system. Kurser utöver dessa kom-
mer därför kräva separat bevis.

§9 Miljöfysik Funkade bra. Det verkar finnas en förbättringsplan.
kursnämnd

§10 Övriga • **Finform:** Tobias ska kolla på det.
frågor • **vUO:** kommer nästa vecka för att diskutera kontakt och samarbete mellan oss.
Tänk på frågor i förhand

§11 Nästa möte Nästa möte blir 15 oktober 2019.

§12 Mötets avslutande Mötet avslutades av Albert kl. 12:57.

Albert Johansson
Ordförande

Emma Nirvin
Sekreterare

Tobias Wallström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.

Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.